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Geacht College,

Bij deze willen wij u graag een terugkoppeling geven op de toezeggingen die wij u hebben gedaan naar
aanleiding van de wijzigingen die voortvloeien uit de door Syntus voorgestelde dienstregeling per 11 december
aanstaande. We hebben dit ook toegelicht in het bestuurlijk overleg op 23 maart.

We hebben u per brief van 8 februari 201 6 (met kenmerk 817CCB21) geïnformeerd over een drietal zaken die
we nog zouden onderzoeken ten einde mogelijk ten dele aan de bezwaren van de gemeente tegemoet te
komen. Het ging om:

1. ondezoeken sociale veiligheid halte Abcoude carpoolplaats A2 en indien nodig maatregelen treffen;
2. ondezoeken consequenties kleine routeverlegging lijn 123 in Mijdrecht, zoda|deze lijn het

bedrijventerrein Mijdrecht centraal zou kunnen gaan bedienen conform de huidige route van lijn 123;

3. ondezoeken benodigde rijtijd buslijn 126 bij een andere route in Amsterdam Zuid Oost via afslag 2 M
- Meibergdreef - Muntbergweg waarbij de achterzijde van het AMC bediend zou kunnen worden.
Hierbij dient ook onderzocht te worden wat de mogelijkheden zijn om een nieuwe halte aan te leggen
omdat op die route geen bestaande halte aanwezig is.

Op 10 februari hebben we samen met Syntus in de vergadering van de gemeenteraad van De Ronde Venen
een nadere toelichting gegeven op de door Syntus gemaakte keuzes. ln die vergadering hebben we
aangegeven een vierde aspect te zullen onderzoeken:

4. rijden extra lus lijn 126 in Abcoude tot de rotonde Burgemeester des Tombeweg - Piet van
Wijngaerdtlaan met een extra halte.

We hebben Syntus gevraagd alle zaken te onderzoeken en te beoordelen op vervoerkundige meennraarde,

kosten en inpasbaarheid. We hebben met een medewerker van de gemeente De Ronde Venen en Syntus alle
locaties onlangs ook ter plekke bestudeerd.

Graag willen wij u mededelen dat wij op basis van ondezoek u voor een deel tegemoet kunnen komen, zo
zullen wij in ieder geval in overleg met u twee haltes kwalitatief verbeteren en het bedrijventerrein Mijdrecht
beter ontsluiten. Op twee punten zullen wij onderbouwen waarom wij hebben geconcludeerd deze voorstellen
niet te effectueren. We behandelen eerst de door Syntus gedane onderzoeken en bevindingen ter plekke. ln de
conclusie staan de zaken die wij graag willen gaan uitvoeren.

Mr. J. verbeek-Nijhof
Lid van het college van gedeputeerde staten
Archimedeslaan 6
Postbus 80300, 3508 TH Utrecht
T 030-25891 1 1
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Ad. 1. Sociale veiligheid halte Abcoude carpoolplaats A2
Geconstateerd is dat er voor deze halte een aantal verbeteringen te realiseren zijn.
De halte is op dit moment al goed uitgerust met een overdekte wachtruimte en overdekte fietsenstalling. Het
zicht vanaf de openbare weg op de halte is vrij en wordt niet belemmerd door objecten. De bebouwde rand van
de kern Abcoude is vrij zichtbaar op 300 meter. Er is geen hinder van de A2 vanwege een geluidsscherm.

Toch zijn er zeker verbeteringen te realiseren, die naast de sociale veiligheid, de beleving en het gebruik van de
halteplaats ten goede komen.
We stellen voor dat wij samen met u als wegbeheerder bij deze halte en eigenaar van wachtruimte en
fietsenstalling, de onderstaande mogelijkheden tot verbetering verder gaan uitwerken:
. aanbrengen verlichting in de huidige overdekte wachtruimte en fietsenstalling;
. dichtmaken achtezijde overdekte wachtruimte met transparant materiaal;
. uitbreiden capaciteit fietsparkeren. Bijplaatsen klemmen of huidige aanleunrekken vervangen door

Tulip-klemmen;
. aanpassen verlichting carpoolplaats, bijvoorbeeld bijplaatsen mast of extra armatuur aan huidige mast.
Aanpassingen van bushaltes als gevolg van de nieuwe OV-concessie dienen normaal gesproken voor 20o/o

gefinancierd te worden door de wegbeheerder, in deze de gemeente De Ronde Venen. We gaan ons uiterste
best doen om bovenstaande aanpassingen geheel gefinancierd te krijgen uit het programma Beter Benutten
vervolg, waardoor de bijdrage vanuit de gemeente komt te vervallen.

Ad. 2. Routeverlegging lijn 123 Mijdrecht via bedrijventerrein
Geconstateerd is dat lijn 123 niet aangepast kan worden, maar er wel een alternatieve bediening mogelijk is van
het bedrijventerrein middels het wijzigen van de route van de buurtbus.
Het veranderen van de route van lt¡n 123 heeft voor- én nadelen. Het bedrijventerrein en een deel van de kern
Wilnis worden beter verbonden met Woerden en het centrum van Mijdrecht. Daar staat tegenover dat de wijk
Molenland in Mijdrecht en het zuiden van Wilnis geen verbinding met Woerden meer zou hebben. Syntus
verwacht dat het aantal reizigers in de laatstgenoemde wijken groter is dan het aantal reizigers op het
industrieterrein en dat het totaal aantal reizigers op de lijn dus zal afnemen. Het is vervoerkundig dan ook niet
gewenst om de route van lijn 123 aan te passen.

Wat wel een goede mogelijkheid is voor bediening van het bedrijventerrein is de buurtbus. Deze rijdt nu tussen
Uithoorn en Breukelen via de kern Mijdrecht, via het bedrijventerrein, naar Vinkeveen, Nieuwer ter Aa en

Breukelen. Syntus had een andere route geoffreerd via de zuidelijke OV-as via Mijdrecht Molenvliet en Wilnis
waardoor bediening bedrijventerrein weg zou vallen. ln overleg met de buurtbusvereniging heeft Syntus
aangegeven de huidige route van de buurtbus te kunnen handhaven, met als extra een lusje naar Wilnis. Op
deze manier blijft het bedrijventerrein bediend en kunnen reizigers die nu reizen met lijn 130 tussen Breukelen
en het bedrijventerrein Mijdrecht dus gebruik blijven maken van de buurtbus. Deze wijziging is juridisch

mogelijk, omdat de buurtbusvereniging een voorkeur heeft voor deze route en de routes zelf in overleg mag
bepalen.

Ad. 3. Routeverlegging lijn 126 via achterzijde AMC Amsterdam met nieuwe halte
Geconstateerd is dat de routeverlegging onvoldoende meenrvaarde voor de reiziger oplevert, daarnaast zijn er
een aantal praktische en juridische bezwaren.
Er dient een nieuwe halte aangelegd te worden aan de achtezijde van het AMC. Vanaf die nieuwe halte blijkt
dat het zowel naar de hoofd- als achteringang van het AMC echter nog ver lopen is (ongeveer 550m). Daarmee
is de meen¡vaarde voor de reiziger nauwelijks aanwezig.
Daarnaast is het moeilijk om een halte te realiseren bij de achtezijde van het AMC. De weg ligt op een steil
dijklichaam en er is geen (veilige) plek om haltes te creëren. Wegbeheerder is Amsterdam. De vraag is ten
zeerste of deze bereid is om hier een halte aan te leggen. De wegbeheerder dient 20o/o van de kosten voor de
aanleg van een nieuwe halte te betalen. De kosten voor het aanleggen van een halte met aanleidende route zijn
erg hoog. Ook omdat er een loopbrug en voetpad aangelegd zou moeten worden.
Ook zijn bij dit punt juridische problemen met de gedoogroute die nodig is binnende concessie Amsterdam.

Syntus verwacht dat (vergeleken met de huidige situatie) het aantal reizigers niet zal afnemen door de overstap
bij Bijlmer Arena van de 126 naar de metro of trein naar de volgende halte HolendrechUAMC. Een extra halte bij

het AMC kan zorgen voor enige extra reizigers, maar Syntus veruvacht dat de invloed beperkt is, zeker door de
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relatief lange loopafstand vanaf de haltelocatie. Los van de juridische onmogelijkheid om de route aan te
passen heeft deze aanpassing onvoldoende meenrvaarde voor reizigers en zijn de kosten erg hoog.

Ad. 4. Routeverlegging lijn 126 in Abcoude via rotonde met nieuwe halte
Geconstateerd is dat de extra halte teveel nadelige effecten heeft in verhouding tot de geringe meenvaarde die
het voor sommige reizigers zal hebben.
Het verder doorrijden richting Abcoude biedt inwoners de mogelijkheid dichter bij de kem in te stappen. De extra
rijtijd voor de bus bedraagt ongeveer 2 minuten per richting, wat neerkomt op € 60.000,- aan structurele
meerkosten per jaar. Daarnaast zal het aanleggen van een nieuwe halte (met abri, fietsenstalling en verlichting)
kosten met zich meebrengen.
De reistijd voor het overgrote deel van de reizigers neemt met 2 minuten toe. Hiermee wordt het karakter van
de nieuwe "snelbus" geraakt. Het voordeel voor reizigers uit Abcoude is relatief klein, aangezien de A2-
carpoolplaats halte slechts 250 meter verderop ligt. Vanwege de extra rijtijd is het aannemelijk dat de
geprognotiseerde groei aan extra reizigers vanwege de geoffreerde routeversnelling naar beneden bijgesteld
moet worden. Deze aanpassingen bieden geringe meenivaarde voor reizigers en de kosten zijn erg hoog.

Conclusie
ln het eerste jaar van een nieuwe concessie zijn de mogelijkheden tot aanpassingen t.o.v. de offerte van de
winnende vervoerder erg beperkt. Vanwege het lopende beroep is de speelruimte nog miniemer om wijzigingen,
zeker qua routevoering, doorte voeren.

Op basis van de ondezochte zaken zeggen we graag de volgende drie zaken toe, die we in nader overleg met
gemeente en vervoerder willen uitvoeren:

1. Buurtbus via bedrijventerrein Mijdrecht laten rijden:
2. Verbeteren kwaliteit bushalte en omgeving Abcoude carpoolplaats A2
3. Verbeteren kwaliteit bushalte en omgeving Mijdrecht, Rondweg
Bushalte Mijdrecht, Rondweg - die ook voor de Westelijke ontsluiting van het bedrijventerrein zorgt - krijgt
in het nieuwe lijnennet een belangrijkere functie dan nu het geval is vanwege het strekken van lijnen. ln het
kader van Beter Benutten Vervolg is deze halte kansrijk gebleken om kwalitatief te verbeteren waardoor
meer mensen gebruik kunnen gaan maken van het OV. U heeft een plan gemaakt waarbij de volgende
verbeteringen worden aangebracht:

¡ Uitbreidenoverdektewachtruimte;
o Uitbreidenfietsenstalling;
¡ Verbeteren oversteekbaarheid halte;
¡ Verbeteren bereikbaarheid halte lopend en per fiets.
Wij willen u vragen bovenstaande zaken verder uit te werken en in het kader van Beter Benutten
Vervolg uit te laten voeren voor 11 december aanstaande.

We gaan ervan uit u hiermee voldoende geinformeerd te hebben

Hoogachtend,
Gedeputeerde Staten van Utrecht,
namens hen,

Mr. J. Verbeek-Nijhof
Gedeputeerde Mobiliteit, Financiën, Water en lntegraal Gebiedsprogramma

Een afschrift van deze brief is vezonden aan: Gemeenteraad De Ronde Venen, Provinciale Staten van Utrecht en Syntus.
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